

會務報告 Announcements 12-05-2021

1. 本主日12月5日是聖餐主日。請大家預備心來參加。

This Sunday (12/5) is Communion Sunday. Please prepare your heart to attend.

2. 本週二12月7日晚上7點有長執同工會。請各位長執同工(包括新當選的)預備參加。

There will be an Elder and Deacon Board meeting this Tuesday, December 7, at 7:00pm. Elders and deacons, including newly elected co-workers, please prepare for attending the meeting.

3. 聖誕夜特別聚會將於週五12月24日舉行。

A special Christmas Eve gathering will be held on Friday, December 24.

會務報告 Announcements 12-05-2021

Invitation from Maryland Gospel Church

馬利蘭福音教會敬邀參加

Christmas Carol 聖誕頌讚

Luke 2:11 Today in the town of David a Savior has been born to you; he is the Messiah, the Lord.

路加福音 2:11 今天在大衛的城裡，為你們生了救主，就是主基督。

Praise & celebrate the birth of Jesus!

讚美詩歌，歡慶主耶穌的誕生！

Email: MarylandGospelChurch@gmail.com

Phone number: 240-449-4502

<http://marylandgospelchurch.org/>

12/24/21, Friday 8:00pm ET

Zoom ID: 283 390 5153

Password: 392766

會務報告 Announcements 12-05-2021

4. 感恩節特別聚會的部分見證錄音已經上傳到教會的網站上 <https://marylandgospelchurch.org/zh-hant/個人見證分享/>。歡迎大家收聽！

Some of the testimonies shared during the special Thanksgiving gathering have been uploaded to the church website <https://marylandgospelchurch.org/personal-testimony/>. You are welcome to listen.

會務報告 Announcements 12-05-2021

5. 本週 "2-1-1讀經計劃"：週五查考彼得後書 3:1-16，"主必再來"；背誦經文是何西阿書 10:12 "你們要為自己栽種公義，就能收割慈愛。現今正是尋求耶和華的時候；你們要開墾荒地，等他臨到，使公義如雨降在你們身上。" 每日閱讀經文是約珥書 1-3 章和阿摩司書 1 章。大家可以在教會的網站上收聽每日的靈修聚會錄音 <https://marylandgospelchurch.org/zh-hant/晨早靈修分享/>。

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: On Friday, we are going to study 2 Peter 3:1-16, "The Second Coming of the Lord". Bible memory verse is Hosea 10:12 "Sow for yourselves righteousness, reap the fruit of unfailing love, and break up your unplowed ground; for it is time to seek the LORD, until he comes and showers righteousness on you." Daily Bible reading: Joel 1-3 and Amos 1. You can listen to the daily devotion meeting recording in the church website <https://marylandgospelchurch.org/morning-devotion/>.